
Det var den sommerferie 

 

 
 

Så starter Oplev Hou lige så stille op efter en velfortjent (synes 

vi selv) sommerferie. 

 

Hvordan gik den så? Den legendariske Hou Havnefest løb af 

stablen 5. og 6. juli. Heldigvis lykkedes det at gennemføre 

nogen af arrangementerne på trods af regnvejret, men andre 
som loppemarkedet blev ikke til noget og tivoliet pakkede også 

forholdsvist hurtigt sammen. Det var dårligt vejr til en 

havnefest og det var megasynd for arrangørerne – vi håber, 

der trods alt er genereret et overskud. 

 

Der har været god gang i den på havnen, både ved Mosters 

Ishus og Køst. 



 

De første beboere er flyttet ind i Færgebyen – godt at se, der 
begynder at være liv i lejlighederne. Ifølge hjemmesiden er 21 

lejligheder solgt på nuværende tidspunkt. 

 

Parkering er et punkt, der kommer op hvert år i sommerferien. 

Hvad sker der, når byggeri tager en del af de pladser, der var 

til rådighed tidligere. Hvad sker der, når der er Samsø Festival? 

Generelt er det min opfattelse, at det gik OK. Der var mange 

biler på et tidspunkt, men stort set ingen på pladsen ved 

Møllemarken. Der var mange biler parkeret på Skolegade og 

Skovvej. 

 

Tak fordi du læser med på Oplev Hou – vi glæder os til at 
servicere jer i 2. halvår. 
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